

通报

以下通报根据 TBT 协定第 10.6 条分发

1.	通报成员: 乌干达
2.	负责机构: 乌干达国家标准局 Bweyogerere 工业和商业园区 ByPass Link 2-12 号宗地 邮政信箱: 6329 乌干达坎帕拉 电话: + (256) 4 1733 3250/1/2 传真: + (256) 4 1428 6123 电子邮箱: info@unbs.go.ug 网址: https://www.unbs.go.ug

3.	<p>通报依据的条款: [X] 2.9.2, [] 2.10.1, [] 5.6.2, [] 5.7.1</p> <p>通报依据的条款其他:</p>
4.	<p>覆盖的产品: 限速器; 牵引机零件和配件; 搭载十人以上乘客的机动车辆; 主要用于载人的汽车和其它机动车辆; 载物的机动车辆和专用机动车辆等不另作详述的车辆 (HS 870899); 道路设备和装置 (ICS 93.080.30)</p> <p>ICS: 93.080.30 HS: 8708.99</p>
5.	<p>通报标题: DUS 2277-1:2021 道路车辆——机动车辆最高道路限速器——第 1 部分: 性能和安装要求, 第一版</p> <p>页数: 22 使用语言: 英语</p> <p>链接网址:</p>
6.	<p>内容简述: 本乌干达标准草案第 1 部分规定了通过控制发动机功率限制机动车辆最大道路速度的装置的性能和安装要求。本标准也规定了速度记录和报告设备的性能要求。可能需在车辆上安装独立单元和附加装置或车载系统。本标准不包括 WDUS 2277-2 中涵盖的试验要求和型式认证程序。因此, 本标准的两个部分不能分开阅读。</p>
7.	<p>目的和理由: 防止欺诈行为和消费者保护; 人类健康或安全保护; 质量要求</p>
8.	<p>相关文件: 1. 《交通和道路安全法》(1998 年法案(修正案)), 2020 2. US 735:2008 《电气和电子机器/装置维修和服务的实施规程》 3. WDUS 2277-2 DUS 2277-2 《道路车辆——机动车辆最高道路限速器——第 2 部分: 系统和部件的规范》</p>
9.	<p>拟批准日期: 2021 年 12 月</p> <p>拟生效日期: 依据贸易、工业和合作部部长的强制规定进行申报</p>

10.	意见反馈截止日期：自通报日起 60 天
11.	<p>文本可从以下机构得到：</p> <p>乌干达国家标准局</p> <p>Bweyogeree 工业和商业园区 2-12 号地块旁路连接</p> <p>邮政信箱 6329</p> <p>乌干达坎帕拉</p> <p>电话：+（256）41733250/1/2</p> <p>传真：+（256）414286123</p> <p>电邮：info@unbs. go. ug</p> <p>网站：https://www. unbs. go. ug</p> <p>https://members.wto.org/crnattachments/2021/TBT/UGA/21_5640_00_e. pdf</p>

NOTIFICATION

The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6

1. **Notifying Member:** UGANDA

If applicable, name of local government involved (Article 3.2 and 7.2):

2. **Agency responsible:**

Uganda National Bureau of Standards

Plot 2-12 ByPass Link, Bweyogerere Industrial and Business Park

P.O. Box 6329

Kampala, Uganda

Tel: +(256) 4 1733 3250/1/2

Fax: +(256) 4 1428 6123

E-mail: info@unbs.go.ug

Website: <https://www.unbs.go.ug>

Name and address (including telephone and fax numbers, email and website addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:

3. Notified under Article 2.9.2 [X], 2.10.1 [], 5.6.2 [], 5.7.1 [], other:

4. Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where applicable): Speed limiters; Parts and accessories, for tractors, motor vehicles for the transport of ten or more persons, motor cars and other motor vehicles principally designed for the transport of persons, motor vehicles for the transport of goods and special purpose motor vehicles, n.e.s (HS 870899); Road equipment and installations (ICS 93.080.30)

5.	<p>Title, number of pages and language(s) of the notified document: DUS 2277-1:2021, Road vehicles — Maximum road speed limiters for motor vehicles — Part 1: Performance and installation requirements, First Edition (22 page(s), in English)</p>
6.	<p>Description of content: This Part 1 of this Uganda Standard specifies requirements for the performance and installation of devices designed to limit the maximum road speed of motor vehicles by control of engine power. This standard also specifies performance requirements of speed recording and reporting devices. These may be a separate unit to be installed on the vehicle and an add-on or on-board system built in the vehicle. This standard does not cover methods of test and procedure for type approval, which are covered under WDUS 2277-2. The two parts of this standard cannot therefore be read in isolation.</p>
7.	<p>Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable: Prevention of deceptive practices and consumer protection; Protection of human health or safety; Quality requirements</p>
8.	<p>Relevant documents:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. The traffic and road safety act, 1998 (amendment) act, 2020 2. US 735:2008, Code of practice for repair and service of electrical and electronic machines/devices 3. WDUS 2277-2DUS 2277-2, Road vehicles — Maximum road speed limiters for motor vehicles — Part 2: Specification for system and component

9. Proposed date of adoption: December 2021

Proposed date of entry into force: Upon declaration as mandatory by the Minister for Trade, Industry and Cooperatives

10. Final date for comments: 60 days from notification

11. Texts available from: National enquiry point [X] or address, telephone and fax numbers and email and website addresses, if available, of other body:

Uganda National Bureau of Standards

Plot 2-12 ByPass Link, Bweyogerere Industrial and Business Park

P.O. Box 6329

Kampala, Uganda

Tel: +(256) 4 1733 3250/1/2

Fax: +(256) 4 1428 6123

E-mail: info@unbs.go.ug

Website: <https://www.unbs.go.ug>

https://members.wto.org/cnattachments/2021/TBT/UGA/21_5640_00_e.pdf

